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Verslag vergadering 
Welzijns- en gezondheidsraad 
 

datum:  ............................ 13/3/2025 

uur:  .................................. 13.30 uur 

locatie:  ............................ administratief centrum, Handelslei 167, 2980 Zoersel - Raadzaal 

aanwezig:  ..................... Sara Dellaert (mobiele huis Zoersel – OLO Rotonde); Nel Rosiers (Geïnteresseerde 

burger); Rita Laureyssens (vrijwilliger wiegwijs); Jef Van der Linden (Seniorenraad); Hilde 

van Noten (Samana st. Antonius Zoersel), Christel Van Dommelen (arts Rode Kruis); Tine 

Van den Bulck (gemeenteraadslid; leerkracht Antoniusschool); Anita Luyckx (Rode Kruis 

Zoersel); Fons Christiaensen (Landelijke Gilde & ACV Zoersel); Rita Stevens (Samana St. 

Elisabeth Zoersel); Liana Dooms (CM); Katrien Schryvers (Burgemeester); Diane Weyten 

(Voorzitter welzijns- en gezondheidsraad); Liesbeth Verstreken (voorzitter bijzonder 

comité, schepen armoedebeleid, gezondheidsbeleid en gelijke kansen); Wivine Van 

Hemeldonck (Welzijnsschakel Malle Zoersel – Rap op stap); May Wouters 

(gemeenteraadslid, interesse vanuit de zorgsector); Patrick Verheyen (Monnikenheide) 

Heidi Piette (vertegenwoordiging kinderopvang); Celine Beirinckx (Secretaris welzijns- en 

gezondheidsraad) 

verontschuldigd:  ........  Elies Lefevre (gezondheidsmakers); Eva Loos (gemeente en OCMW Zoersel) Wendy 

Taelemans; Jan Janssens (Halmolen); Kristien Schryvers (seniorenconsulent) 

verslag door:  ............... Celine Beirinckx 

 

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG – VRAGEN OF OPMERKINGEN? 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.  

 

Nel Rosiers geeft enkele zaken aan:  

1) Het initiatief van de alcoholvrije bubbels dat sinds dit jaar bij elke receptie aanwezig is, is een 

schitterend initiatief.  

2) Kan er vanuit gemeente Zoersel aan de lijn gevraagd worden om hun bushokjes telkens aan de 

zuidkant te voorzien van een zonwerende filter/folie. Het is echt op sommige momenten van de 

dag te warm om te wachten op de bus. 

3) Een fijn initiatief van de bankjes, maar sommige bankjes zullen onvoldoende gebruikt worden 

omdat deze te warm zijn. Om je zelf tegen de hitte te beschermen is het soms niet mogelijk 

gebruik te maken van deze bankjes. Het idee is om hier een boog over de plaatsen zodat deze 

net iets meer beschermd zitten. Het verplaatste van de bankjes naar een te schaduwrijke plek 

kan er ook voor zorgen dat deze niet gebruikt worden omdat deze dan net te fel in de wind 

zouden staan.  
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PUNT 2. VRAGEN AAN HET COLLEGE 

Nel Rosiers geeft aan dat van aan het bushokje Bethanië tot aan het bushokje Vesalius er langs de kant van 

het administratief centrum geen enkele verlichtingspaal staat. Het weerhoudt haar, maar mogelijks ook andere 

personen om aan culturele activiteiten deel te nemen omdat het een heel eng stuk is om te wandelen. De 

bushalte is normaal wel steeds verlicht, maar het bushokje ‘Bethanië’ blijkt ook al een tijde niet verlicht te zijn.  

 

Liesbeth Verstreken geeft aan dat in de woonwijken de verlichting om 11uur inderdaad uitgaat, maar normaal 

gezien zou er daar wel verlichting moeten zijn of zou de overkant voldoende verlichting dienen te geven voor de 

gehele straat. We bekijken het verder met de dienst mobiliteit.  

 

PUNT 3. MEDEDELINGEN VANUIT HET COLLEGE  

ROOKBELEID | We werken nog steeds verder aan het rookbeleid binnen onze gemeente zowel naar het 

verplichte rookverbod als naar ons eigen personeelsbeleid om hierin verdere stappen te ondernemen.  

 

VOORBEREIDINGEN MEERJARENPLAN  

Er wordt gestart aan de voorbereidingen van het meerjarenplan. Morgen wordt er op het college besproken hoe 

de inwoners hierbij te betrekken. De adviesraden zullen alsook betrokken worden op gepaste tijden. Daarnaast 

bekijkt het college ook om kwetsbare doelgroepen te betrekken.  

 

ZORGZAME BUURTEN  

Er zal gestart worden met een buurtrestaurant in Sint-Antonius i.s.m. Okra. Meer informatie volgt in de loop van 

april. Hopelijk zal er in Halle ook een uitbreiding van het buurtrestaurant volgen. Ten slotte werkt men verder 

aan het omvormen van het buurthuis Ter Smisse tot een lokaal dienstencentrum.  

 

Rita Stevens geeft aan dat ze met Samana St. Elisabeth al enkele keren problemen hadden met de reservatie 

in Ter Smisse. Zo hadden ze op dinsdag 4 februari in de namiddag een activiteit, maar ze konden er geen 

gebruik van maken werd diezelfde dag gezegd omwille van een andere activiteit. Ze stelt de vraag welke 

afspraken hierrond zijn gemaakt. We gaan na of er in de communicatie tussen gemeente Zoersel en de Buurt 

een fout zit.  

 

PUNT 4. GEZONDHEID & PREVENTIE  

Maart ’25 staat in teken van het bevolkingsonderzoek dikke darmkanker. Je kan als vereniging of organisatie 

zeker ook je leden informeren over het bevolkingsonderzoek en aansporen om zeker deel te nemen. Meer 

informatie op Home | Dikkedarmkanker. Op 25 maart om 19u30 komt dr. Luc Colemont spreken in de Kapel te 

Zoersel over het thema en het bevolkingsonderzoek. Zie je hem dus graag eens bezig? Inschrijven kan zeker 

nog.  

 

Daarbij willen we ook een leuke actie kenbaar maken vanuit bakkerij Bethanië die in het kader van de maand 

verschillende gebakjes heeft gemaakt rond het thema. Je kan er nog tot eind maart een gebakje gaan kopen.  

 

April ’25: Tijdens de week van de valpreventie organiseren we twee activiteiten:  

- Op dinsdag 22 april organiseren we in de namiddag vanaf 12u30 een valpreventienamiddag. We 

starten met een eiwitrijke lunch en vervolgens gaan we verder in de namiddag langs 5 verschillende 

standen in een doorschuifsysteem: bewegen, zicht, medicatie, hulpmiddelen en een onveilige 

woonomgeving. Inschrijven kan via gemeente@zoersel.be of via 03 2980 000. We organiseren deze 

activiteit in samenwerking met gemeente Malle en AZ Voorkempen.  

- Op woensdag 23 april organiseren we in de namiddag voor mantelzorgers ook een infosessie rond 

zorgzaam bewegen voor mantelzorgers in samenwerking met Samana.  

https://dikkedarmkanker.bevolkingsonderzoek.be/nl
mailto:gemeente@zoersel.be
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Mei ’25, het thema stoppen met roken staat centraal. We zullen deze maand aangrijpen om enerzijds het 

algemene rookverbod nog even extra onder de aandacht te brengen. Daarnaast organiseren we een infosessie 

i.s.m. SIGO rond stoppen met roken. Het doel is om eventueel vervolgens ook groepscursus aan te bieden 

rond stoppen met roken. De infosessie gaat door op 27 mei om 19u30 in de Kapel van het oude klooster, 

gasthuisstraat 42 te Brecht.  

 

Er wordt geopperd dat het misschien ook een keertje interessant kan zijn om een longspecialist uit te nodigen 

om hierover meer informatie te geven.  

 

Juni ’25, staat in teken van 40 jaar preventie Malle -Zoersel. Hoewel we al een heel jaar extra activiteiten rond 

gezondheid en welzijn aanbieden zullen we 40 jaar preventie dan ook extra in de kijker plaatsen. Meer 

informatie hierover volgt nog. We bekijken welke sprekers hiervoor interessant zouden kunnen zijn. Vanuit de 

welzijns- en gezondheidsraad wordt aangegeven om tijdens deze maand ook volgende zaken op te nemen: 

een terugblik op 40 jaar preventie Malle Zoersel, een artikel in het gemeenteblad. Er was onlangs een lezing 

van Marc Noppen in Schilde. Deze was ook erg interessant. We bespreken morgen de ideeën in de stuurgroep 

Preventie Malle-Zoersel en koppelen daarna zeker terug.  

 

 

DEMENTIEVRIENDELIJKE GEMEENTE  

In Zoersel proberen we van onze gemeente een dementievriendelijke gemeente te maken. We hebben een 

nieuwe sociale kaart online staan: dementievriendelijke gemeente | gemeente & ocmw Zoersel. Daarnaast 

plannen we in het najaar – september een dag te organiseren in het teken van dementie.  

 

We bekijken daarnaast ook in samenwerking met Studio DNA een samenwerking voor een dementiekoor voor 

thuiswonende personen met dementie en hun mantelzorgers. Jammer genoeg is de kostprijs die hieraan 

verbonden is niet mogelijk om hiermee van start te gaan. We willen daarbij gebruik maken van de tijd om na te 

gaan of er interesse zou zijn voor het organiseren van dit contactkoor.  

 

Jef Van der Linden geeft aan dat op vrijdag 23 mei om 14uur een lezing doorgaat vanuit de seniorenraad rond 

bescherm je brein tegen dementie. 

 

Verder is er het idee om een andere aanpak te voorzien dan bij Joostens. Bijvoorbeeld maar 1 keer om de 3 

maanden of 1 keer per jaar te organiseren, waarbij er de nodige rustige sfeer aanwezig is. Het lijkt de welzijns- 

en gezondheidsraad niet interessant om zo maar iedereen op te trommelen en te zingen. Een duidelijke aanpak 

moet echt wel aanwezig zijn.  

 

Patrick Verheyen geeft aan dat er ook een contactkoor is tussen Monnikenheide en de Buurt, dat doorgaat in 

Ter Smisse. Hij geeft aan dat de vraag eventueel is gesteld kan worden of er uitbreiding mogelijk is.  

 

Anita Luyckx geeft aan dat er jaren geleden in het sportpaleis een gezellige namiddag waar zangers zoals 

Gunther Neefs en Willy Sommers kwamen optreden. Het is een moment waar senioren samen kwamen zingen. 

Je zou zo ook iets kunnen organiseren, maar dan kleinschaliger met één lokale zanger, waar er een groot 

karaokescherm wordt opgesteld.  

 

Rita Stevens geeft aan dat ze dit ook fijn initiatief. Ze organiseren zelf ook ieder jaar een zangnamiddag en je 

merkt toch wel echt dat dit zorgt voor verbinding.  

 

https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/gezondheid/dementievriendelijke-gemeente
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PUNT 5. KERSTMARKT  

Op 7 en 8 december 2024 ging onze jaarlijkse Zoerselse kerstmarkt door. 

Onze kerstmarkt is uniek doordat iedere standhouder maar liefst 20% van hun winst afdraagt aan de centrale 

projecten.  

Op maandag 17 maart om 19uur nodigen we u graag uit in de patio van gemeente en ocmw Zoersel, 

Handelslei 167, 2980 Zoersel. 

Het mooie ingezamelde bedrag houden we nog even geheim, maar dat zullen we dan overhandigen aan de 

twee centrale projecten.  

Tijdens dit moment willen we ook onze standhouders bedanken die opnieuw een mooi bedrag hebben 

afgestaan, waardoor we deze goede doelen kunnen steunen. 

Laten jullie even weten als jullie er bij zijn via een mailtje aan celine.beirinckx@zoersel.be.  

 

In 2025 zullen er twee projecten gekozen worden vanuit de 4e wereld of sociale projecten. Deze raad zal 

daarom voorstellen beoordelen. Ik heb al één project doorgekregen namelijk dwaallicht. Zijn er nog andere 

projecten waar jullie aan denken? Graag doorgeven voor de volgende welzijns- en gezondheidsraad.  

 

VARIA 

Nel Rosiers stelt de vraag of het mogelijk is om voor lokale projecten ook een doorlopende opdracht te 

maken. Ze wil bijvoorbeeld iedere maand wel 5 euro geven om een Zoersels project te sponsoren zoals de 

sociale kruidenier. Maar om éénmalig zo een groot bedrag te voorzien dat is wel echt niet mogelijk.  

We zullen het verder even bekijken met onze financiële dienst, maar we kunnen geen fiscale attesten 

afleveren.  

 

Zaterdag 15 maart is het ECLAIR DAY van kom op tegen kanker. In heel wat bakkers zijn er dan eclairs te 

koop. Voor Zoersel is het klasje van Lowieke eclairs mogen gaan versieren in de bakker van Gert en Elke, wat 

een hele leuke ervaring was voor de kindjes.  

 

Er wordt aangegeven dat er wat meer culturele voorstellingen zowel in de namiddag als ’s avonds gegeven 

zouden moeten worden. Er gaan namelijk veel voorstellingen ’s avonds door, maar dit is niet aantrekkelijk voor 

heel wat senioren, die daarom niet zullen deelnemen aan deze culturele activiteiten. Het optreden van Nele 

Goossens was zo bijvoorbeeld georganiseerd in de namiddag. De verschillende verenigingen in onze 

gemeente voorzien wel activiteiten zowel overdag als ’s avonds. Binnen onze eigen gemeentelijke 

programmatie zullen we dit ook even bekijken of dit al het geval is.  

 

In het verleden waren er kunst achter glas wandelingen en poëziewandelingen. Het was een erg leuke actie 

om de deelgemeenten te leren kennen. Zouden deze wandelingen herhaalt kunnen worden?  

 

Het zou fijn zijn moesten moest er bij toekomstige recepties binnen gemeente en ocmw Zoersel ook rekening 

gehouden worden met het plaatsen van tafels en stoelen. De vraag wordt specifiek gesteld voor de uitreiking 

van de cheques. Maar ook tijdens vb. de nieuwjaarsreceptie stonden er geen tafels en stoelen. Hoewel deze 

echter in de buurtbabbelbox zaten dus deze zeker gezet konden worden.  

Het is een aandachtspuntje voor iedere dienst binnen gemeente en OCMW Zoersel  

 

Fons Christiaensen geeft aan dat op 22 april het buurtcafé start in Hal Central van deelgemeente Halle. Het 

zal doorgaan op dinsdag van 10u tot 12u. Vrijwilligers zijn nog steeds welkom. Het buurtcafé zal uitgebaat 

worden door twee vrijwilligers, maar Laurens zal hier het café ter beschikking voor stelling. Erg fijn dat er op 

deze manier samengewerkt kan worden.  

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Feu-central-1.protection.sophos.com%2F%3Fd%3Dgoogle.com%26u%3DaHR0cHM6Ly93d3cuZ29vZ2xlLmNvbS9tYXBzL3NlYXJjaC9IYW5kZWxzbGVpKzE2NywrMjk4MCtab2Vyc2VsP2VudHJ5PWdtYWlsJnNvdXJjZT1n%26p%3Dm%26i%3DNTgzYzNkNTkyYWM1ZGYwZjljMzc2NTdh%26t%3DdmxYTHJLQU1uaytFR2ZMY3A0OGNwRittS0FobVFoamszL0Z1MGJnZU1kcz0%3D%26h%3Dc2aad7496bd94f3a8dcfb3f6e4e0d66e%26s%3DAVNPUEhUT0NFTkNSWVBUSVbjrVr-t5rScnk5miPPGEMWZJaKmKzRDRLaN5OFsaCVNw&data=05%7C02%7Cceline.beirinckx%40zoersel.be%7Cc32a766dd4e94309c6cd08dc8083f56b%7Cbd8268e9de2848869ecec41f44eb1b62%7C0%7C0%7C638526551487816103%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=6CHysK3A0mEB7fMW9zj7KNWdGcuMrvXaMGyygrn5u3A%3D&reserved=0
mailto:celine.beirinckx@zoersel.be
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Wat betreft het dorpsplein in Halle geeft Fons Christiaensen aan dat de ontharding van de parking op het 

dorpsplein niet door zal gaan. Tafels en zitbanken zullen nog geplaatst worden waarbij rekening gehouden zal 

worden met banken waar rolstoelen ook gemakkelijk aan geplaatst kunnen worden. Er zouden ook enkele 

beweegtoestellen geplaatst worden. Celine hoort even na over welke beweegtoestellen het zou gaan en 

koppelt dit volgende vergadering terug.  

 

Op 15 mei organiseert het Rode Kruis in samenwerking met Ferm en Landelijke Gilde een cursus reanimatie en 

defibrillatie.  

 

VOLGENDE VERGADERING 

Op 04-06-2025 om 19.30 uur in administratief centrum, Handelslei 167, 2980 Zoersel (Raadzaal)  


